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Citat:

Osobno mislim da je prije postavljanja wikija vrlo bitno dogovoriti na ovom ali i na svim ostalim linux
formima kakav bi oblik novi wiki trebao imati, te pitati same Linux korisnike sto bi htjeli od jednog
takvog wikija.

Kao autor nesto teksta na ovom wiki moja jedina motivacija je bila da se odgovori na nekoliko cesto
postavljanih pitanja koja su redovno gusila ovaj forum (i neke druge). Takoder da spomenem da su
svi postojeci tekstovi autorski, nista nije prepisano niti prevedeno. 
Mogao sam svaki dan prevesti jedan tekst sa {gentoo,slack,arch}-wiki i sve bi bilo divno i krasno,
hrpa tekstova bla bla... to me dovodi do razloga sto pisem ovaj tekst. 
Cemu uopce jedan takav wiki/projekt na kojem stalno inzistiras? Wiki-a radi, tek toliko da postoji?
Imaju i drugi zasto ne bi i mi? Postoji prava potreba za time? Postoji li zaista; recimo da se napravi
veliki wiki sa puno tekstova, sve sto ce tamo pisati je vec prozvakano stotinu puta po wiki stranicama
diljem weba, a Linux korisnika u HR je malo, i one koji ne znaju engleski jezik se moze nabrojati na
prste. 
Netko ti je na usenetu sugerirao da preuzmes UPP-FAQ kad si vec pun elana, ja mislim da je to
najbolje sto mozes uciniti u ovom trenutku, baviti se pravim problemima - cesto postavljanim
pitanjima, a stvari kao "Zamijenite ikonu na ploèi u ("Main Menu"/"Glavni izbornik")" mogu cekati...
godinama.

Citat:

Osobno koristim mediawiki i s njim najbolje znam raditi, pitao sam po forumima i kako se èini da je i
drugima bitan koji se wiki engine koristi.

Gle, hocete li vi pisati upute ili ce te 24/7 administrirati, moderirati i formatirati tekst? Ovaj postojeci
wiki ima ekstremno jednostavan format i savrseno je uklopljen u ostatak portala. Infrastruktura
postoji, ono sto preostaje je doci i napisati tekst. Kako sam rekao, nije se pribjegavalo prevodenju
uputa pa broj uputa nije bio velik i nije postojala prava potreba da se postojeci index reogranizira,
uljepsa, i sto god. Cinjenica je da je to jednostavno uciniti, a napisati veci broj autorskih uputa (i to
postane potreba) nije.

Ako je to vazno, ja nisam clan HULK-a i ne govorim u ime udruge.
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